
Zápis z jednání školské rady 6.6.2016 

 

Přítomni: 

p. Střelec, p.Švajdová, p. Boháčková, p. Lekovski, p. Černá, p. Kubernatová, p. Kosová, p. 

Tomečková, p. Řepa 

Omluveni: 

p. Heřmánková 

 

Program: 

1. Seznámení s programem. 

2. Interaktivní stoly v Dyjské: cílem ve spolupráci s UK je vypracování referenční 

aplikace, která by byla nainstalována na stoly. Stůl má sloužit jako digitální asistent, 

nikoliv jako odkladiště. V současné době dochází na Dyjskou student UK a v rámci 

své diplomové práce zpracuje během léta výchozí dokument.  V září budou k dispozici 

nové informace. 

3. Projekty ZŠ: 

- Nová budova školy v Jizerské: Během léta proběhne demolice  a má se vybrat 

zhotovitel, na přelomu září a října by se mělo začít stavět. 

- Významná rekonstrukce školní kuchyně:proběhne v létě. 

- Rekonstrukce  hřiště v Dyjské: bude probíhat v létě. 

- Výměna osvětlení: v celé budově školy proběhne výměna osvětlení. Téže by se mělo 

stihnout během léta. Hlavním cílem je snížení spotřeby. 

4. Dlouhodobě plánovaná modifikace struktury managementu ZŠ: Od září 2016 bude na 

1. stupni 5 vedoucích učitelů a na 2. stupni 7 vedoucích učitelů (rozšíření středního 

managementu). Již funguje Školské poradenské pracoviště, které skutečně pomáhá 

v komunikaci s rodiči a žáky . Od září 2016 budou jeho součástí dvě další zástupkyně. 

Od září bude v týmu také logopedka. Toto pracoviště si zaslouží větší váhu a právě na 

tom se pracuje.  

5. Informace ohledně členů učitelského sboru: proběhla schůzka rodičů budoucích 

prvních ročníků. Zatím chybí 4 učitelé, probíhají pohovory.Učitelů 1. stupně je plošný 

nedostatek. 

6. Od září bude jako komunikační kanál používaná elektronická žákovská knížka. 

7. Diskuze o přenosu informací mezi Školskou radou a rodiči. 

8. Informace o školním klubu a školní družině 2016/2017. 

9. Inkluze : na ZŠ probíhá inkluze už nyní. 

 

Další schůzka Školské rady proběhne počátkem září. 

 


